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 לתושבים שלום,

 ... ועל המצב ביישובינ ומספר תהיות למחשבה דותמיסי וועד מקומי נקו

במדינה על חובתו של כל תושב לטובת היישוב ו אין כל מחלוקת על חשיבותם של מיסי הוועד המקומי •

 . חוקילשלם כל מס ותשלום שמוטל עליו באופן 

 

בעדכון הוועד רגע שהוצגו לנו מלבד אלה החשובים מספרים העובדות והכל היכן כעת יש לשאול  •

 .לפני הבחירות

 

 .₪""כחצי מיליון  -: חוב שהתקבל בירושה  נתון מספרי אחד בלבד הוצג •

 

 ₪ ?בכמה שנים נצבר סכום החוב בסך כחצי מיליון  •

 

 הוא חישוב הרבית. הסכום שנזכרכמה מתוך הסכום הזה נצבר כחוב ארנונה וכמה מתוך  •

 

האם ייתכן שהוועד החליט להמשיך ולנסות לגבות "חובות אבודים" בכל מחיר גם כאשר היה ידוע  •

 מראש כי לא יהיה ניתן לגבותם.

 

 

המלצה של אנשי מקצוע מהמועצה או רו"ח מוסמך להכריז על חלק מהחובות הללו  ההייתהאם  •

 במהלך השנים ? כ"חובות אבודים" 

 

מה הסכום שהוועד המקומי הצליח לגבות לפני  מה הסכום שהצטבר לאורך שנות כהונת הוועד הנוכחי. •

 גבה אחרי הייעוץ ?מהחוב ההחלטה להוציא כסף עבור ייעוץ משפטי וכמה 

 

       לאורך שנים היה "כאוס בכרטסות התשלומים לוועד  , נרשם כיועוד נתון חשוב  

 המקומי".  

 

הצליח הוועד היום נכון לאם ה לתושביםשנשלח  עדכוןמהלא ברור  ,כאוס זה נמשך במשך מספר שנים •

 ולהפרדת הכרטסות . סדר מלא בכל הנוגע לחיוב התושבים לעשות

 

 המקומי כדי לטפל ב"כאוס" !מה עשה הוועד  •

 

 .."נשלחו מכתבים לחייבים, חלקם נשאו פרי"בעדכון נרשם , 

 

 לפנותלא ידע לפעול במקצועיות לביצוע הגבייה ביישוב. האם הוועד השכיל  האם ייתכן כי הוועד •

  לבקש סיוע מקצועי בתחוםובשנה הראשונה לכהונתו 

 ?  לעשותכפי שמצופה מכל וועד מתחיל הגבייה 



 

באמצעות הימנעות מפנייה למגע"ר   8.5% בגובה בתשלום העמלהכי הרצון להוכיח חיסכון  יתכןהאם  •

הן מבחינת היחסים הפנימיים בין תושבי היישוב הן מבחינת עלויות שכ"ט  !?לה לנו התושבים יותר וע

 ?שעמדו בפני הוועדיועץ מס/רו"ח ועו"ד חיצוני ? היכן נתוני הכדאיות הכלכלית המלאים 

 

גובה סכום  , כוללמידע אישי על החייבמגע"ר מנחה את עובדיה לשמירה על סודיות בכל הנוגע ל חברת •

נשמר בסודיות עליהם האם תושבי נתיב השיירה חשים שהמידע האישי . החוב של כל חייב וחייב

 ?  ע"י אנשי הוועד

 

שנשלחו ומה היו התוצאות של המכתבים מה הסכום שהוציא עבור גביית החוב הנ"ל. , נשאלת השאלה •

 פרי" בסכומי גבייה לאחר שנשלחו לחייבים? "חלקם נשאוש לתושבים

 

 באמצעות עורך הדין המייצג אותם,לקבל מענה בכתב בעצמם או לוועד /עורך דין, מדוע תושבים שפנו  •

או שקיבלו את המענה כשנתיים אחרי לא קיבלו עד היום מענה מהוועד או מעוה"ד המייצג את הוועד, 

 שליחת המכתב. 

 

 "אם לחייבים לא עושים דבר, מדוע שאשלם" ?הדרגה לשלם כיוון שתושבים ביישוב שהפסיקו ב •

הפסיקו להעביר תשלומי מיסים, מדוע לא הוציא הוועד  מכךאם אכן היו תושבים שאמרו זאת וכתוצאה 

 עדכונים שוטפים לתושבים על פעולותיו מול החייבים. 

קט ושהוא נעל מיסי הוועד משמעותם ומדוע רק עתה רגע לפני הבחירות, הוועד נזכר להסביר לתושבים 

 עולות גבייה כדוג' הוצאת מכתבים ופניה לערכאות משפטיות ?בפ

 

האם בטרם שליחת מכתבי ההתראה ביצע הועד שיחות עם  –במכתב מצוין "שמוצו תהליכי הידברות"  •

אובייקטיבי מול התושבים או  (אסקלציההדרגתי )התושבים? מהו התהליך שבוצע והאם היה נוהל 

 שהתהליך בוצע באופן סלקטיבי מול כל תושב?

 

 

מאמינים כי גביית מיסי הישוב הינו הליך חשוב ומשמעותי אותו יש  –לסיכום: אנו צוות קהילה אחת 

על תוך שמירה  – שקוף ומשתף ציבור במהלך כל השנהאובייקטיבי, לבצע באופן מקצועי, לשמר ו

גבייה, אנו מאמינים כי יש  החלטות לגבי טיפול בבעיות יות צנעת הפרט. ועל זכדיסקרטיות מוחלטת ו

בין  ייםזהה ושוויוני מול כל התושבים כאשר ערכי הליבה הקהילת, רגתי()הד לנהוג בנוהל אסקלציה

ביחסים עלול לפגוע במרקם הקהילתי וגלינו בטרם תהליך גבייה אגרסיבי אשר אדם לחברו הינם נר לר

 הבינאישיים בישוב. 

                                                 

 

 היכן היה הוועד עד היום?                              

    רשימת קהילה אחת

  


